



## Mødereferat

**Deltagere:** Kristina Wollesen (KW) Formand  
Tina Gier Klint (TG) Næstformand  
Simone Skovhaur (SS) Kasserer  
Tina Lindhardt Klijnstra (TL)  
Marie Kjærgaard (MK)

**Kopi til:** Deltagerne + hjemmesiden

**Referent:** Kristina Wollesen

**Mødedato:** 30.03.2023 kl. 17:00 bestyrelsesmøde

**Emne:** Bestyrelsesmøde

Emne	Kommentarer	Ansvarlig
<b>1. Bestyrelsen</b>	Salg af høhæk fra elev fold, den bruges ikke mere. Beder om hjælp fra Søren.	KW
	Forespørgsel på brug en ekstern underviser af opstalter, ok	Alle
<b>2. Stævneudvalg</b>	D-stævne med E-klasser 22-23/4 indendørs	TL
	Cool Unit, vi springer fra pga. udmelding fra DRF	TL
<b>3. Elevheste</b>	Mgl. en pony eller to. Vi kigger stadig.	Alle
	P adfærd, vi har forsøgt med mavesårsmedicin, forskellige tiltag, vi følger op på det. Evt flytte boks? Evt prøve Roest telepati?	MK
	Caspian huld, vi har forsøgt flere ting, pt forsøger vi høj dosis olie og roepiller samt meget hø.	MK
<b>4. Undervisning</b>	Tomme huller i undervisning pga mangel på pony	KW
	Ønske om halvtimeshold med forskellige undervisere så der er mere at "vælge" i mellem. Vi vil forsøge at åben for ændring.	KW
	"må andre ride min undervisning" ej på elevhestene, på private ok, blot de er medlemmer og underviseren er indforstået.	Alle
<b>5. Kasserer</b>	Stadig nogle dårlige betalere, talt om mulige sanktioner for både elevryttere og opstaldere og gerne i samråd med stalden.	SS
<b>6. Cafeteriet</b>	"åben køkken" er forsøg med et udvalg af drikkevarer og snack i køkkenet til betaling med mobilepay.	KW
<b>7. Vedligehold</b>	Søge tilskud til nyt toplag, håber svar snarest	KW
<b>8. Div.</b>	Forslag om snak om de unge rytters brug af sociale medier etc, gerne et punkt på næste møde.	KW
<b>9. Næste møde</b>	16.04.2023 kl. 09:00	Alle

Referatet godkendt / 2023



---

## Mødereferat

---

Kristina Wollesen  
Formand/Sekretær

---

Tina Gier Klint  
Næstformand

---

Marie Kjærgaard  
Medlem

---

Tina Lindhardt Klijnstra  
Medlem

---

Simone Skovhaur  
Medlem/Kasserer